

Narrative Essay (Story): An Embarrassing Experience 尴尬的经历

In your class, you have been talking about embarrassing experiences. In about **100 words**, write an **essay** about your embarrassing experience. You **must** use the notes below to help you.

An Embarrassing Experience 尴尬的经历

- *When and where did it happened* 几时, 在哪里发生
- *Why did it happen* 为什么发生
- *How did you deal with the situation* 你如何解决这个状况

We all have _____ we wish we could forget.
For me it was a day in high school when we
_____ Teacher's Day. I had to
_____ a song in a group in front of the whole
school. I was both excited and nervous about it.

我们每个人都有希望忘记的____。对我来说, 那是高中教师节的一天。我必须在全校师生面前集体演唱一首歌。我既兴奋又紧张。

As a group we _____ on the stage, waiting for the music to start. When it began, I was so focused on singing my best that I didn't notice I was singing much louder than everyone else. The _____ started giggling, and I wondered what was so funny. Then I realised that I _____ singing all by myself while everyone else was still silent.

我们一群人_____在舞台上, 等待音乐响起。音乐响起时, 我太专注于唱歌了, 以至于没注意到自己唱得比其他人响亮得多。_____开始咯

咯地笑，我心想有什么好笑的。然后我意识到，其他人都还保持沉默，只有我独自_____在唱歌。

I felt my face turn red, and I wanted to hide, but I couldn't. I had to finish the song with everyone. For the rest of the day, my classmates _____ me about my "solo performance." At first, I felt really _____, but later I laughed about it with my friends.

我感觉脸红了，想躲起来，但躲不开。我必须和大家一起唱完这首歌。那天剩下的时间里，同学们都在_____我的“独唱”。一开始，我感觉很_____，但后来我和朋友们都笑了。

Now, whenever I think about it, I smile, remembering how sometimes, the things we worry about can turn into funny memories.

现在，每当我想起这件事，我都会微笑，想起有时候，我们担心的事情会变成有趣的回忆。

Complete the essay above with the given answers below.

perform	was	stood	celebrated
teased	moments	audience	embarrassed